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Tisztelt Elnök Asszony!

Tervezik-e a '74-es években elmaradt csongrádi vízlépcső megépítését?" címmel a
Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Kóka János
gazdasági és közlekedési

miniszterhez

Tisztelt Miniszter úr!

Az 1970-es évek egyik kiemelt fontosságú beruházási terve a Tisza Völgyében csongrádi
vízlépcső megvalósítása lehetett volna. Már készen voltak az engedélyezési tervek, sőt
megépült az odavezető közút is.

A villamoshálózat fejlesztésre került . Minden előkészület megtörtént, hogy a beruházás
megvalósuljon. Ma már az idő távlatában nehéz megmondani, hogy milyen oknál fogva nem
épülhetett meg a csongrádi vízlépcső . Most, és a jövőben viszont újra aktuális lehet a
beruházás megvalósítása. Európai Uniós csatlakozásunk lehetővé teszi, jelentős uniós
források igénybevételét a megújuló energiaforrásokra, a vidék-és területfejlesztésre, a
munkahelyteremtésre .

A vízlépcső megépítése rendkívül nagy fejlődést hozhatna a Tisza Völgy életminőségének
javításában. Nagymértékben javulhatnaa a Tisza hajózása, a térség idegenforgalma, valamint
közúti híd elkészítése esetén a közlekedés is. Nem elhanyagolható a megújuló energia
előállítása sem. Ugyanakkor a Tisza folyó vízkormányzása is tervezettebb lenne.

Kérdezem tehát: Tervezik-e a '70-es években elmaradt csongrádi vízlépcső megépítését?
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